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ZAPISNIK 
8. izredne seje IO LZS, ki je bila v ponedeljek, 14.05.2018, ob 18.00 uri, 

v pisarni LZS na Dolenjski cesti 11, v Ljubljani. 
 

 
Prisotni člani IO: Marko Arnež, Vojko Colnar, Konrad Jurca, Janko Rop in predsednik  Leon Uratnik 

Prisotni člani NO: Frane Merela 

Ostali prisotni: Svetlana Vran in Maya Shalaby, Matija Žlender 
 

 
Sejo je vodil predsednik Leon Uratnik, skrajšani zapisnik je pisal Janko Rop. 

 

 
Za 8. izredno sejo IO je bil predlagan naslednji 

DNEVNI RED: 

1. Obravnava odstopa vodje šolskega programa 
 
2. Imenovanje novega vodje šolskega programa 
 
3. Obravnava kršitve Sodniške komisije ‐ delegiranje sodnikov na 3D tekmovanje v Šujici 
 
4. Vpogled v pogodbo o sodelovanju sklenjeno  z vodjem poljskega in 3D programa 

 

 
Izvršni odbor LZS soglasno potrdi predlagan dnevni red. 

 
K točki 1) 

  Obravnava odstopa vodje šolskega programa 
 

 
 

 

K točki 2) 

Imenovanje novega vodje šolskega programa 
Marela F. poudari velik težav s prepoznavanjem lokostrelskega športa v šolskem sistemu. 
Pomanjkanje prestavitev lokostrelskega športa širše in v šolske programe. 

 SKLE P  š t. 1 :  IO se seznani z odstopom vodje šolskega programa in ga sprejme. 

	
Ob glasovanju je bilo navzočih 5 članov IO. 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 
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K točki 3) 

Obravnava kršitve Sodniške komisije ‐ delegiranje sodnikov na 3D tekmovanje v Šujici 

 
Ga. Vranova pove, da  je Sodniška komisija  je pozvala predsednika k preklicu  sklepa  IO o  številu delegiranju 
sodnikov na tekme, ki niso prijavljene pri WA, ker je mnenje Sodniške komisije, da je potrebno glede na število 
tekmovalcev  na  tekmo  delegirati  ustrezno  število  sodnikov  za  zagotovitev  poštenih  pogojev  za  vse 
tekmovalcev. 
Mnenje  sodniške komisije  je, da  se  tekme morajo  izvajati po WA pravilih  in  z  zadostnim  številom  sodnikov. 
Marko Arnež pove, da še vedno nimam »klubskih« sodnikov in, da na ta način organizator priskoči na pomoč 
sodnikom, ki jih v tem trenutku primanjkuje v okviru LZS. 
 
Marko Arnež je ob 20.00 uri zapustil sejo in s tem seja ni bila več sklepčna. 

 

K točki 4) 
Vpogled v pogodbo o sodelovanju sklenjeno z vodjem poljskega in 3D programa 

 
Žlender Matija je seznanil Colnar Vojka o 3D in Field programu. 

 
 
Seja je bila končana ob 21.30 uri. 

 
 
 
Zapisal:          Predsednik LZS:  

Janko Rop   Leon Uratnik, l.r

 SKLE P  š t. 2: Do izbire novega vodje šolskega programa z razpisom, se za VD vodje šolskega programa 
imenuje Rožmanec Darja. Gradivo za nov razpis vodje šolskega programa se obravnava na naslednji  
redni seji IO.  

 
Ob glasovanju je bilo navzočih 5 članov IO. 

Sklep je bil sprejet s 5 glasovi »ZA« in 0 glasovi »PROTI«. 
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